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RG.0002.50.2023 

Protokół  Nr L/2023 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 28 grudnia 2023 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1004, a zakończyła o godz. 1238. 

 

Ad. I. Godz. 1004 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

wszystkich obecnych na posiedzeniu. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 14 

radnych na ogólną liczbę 15 (brak radnego Sylwestra Polanowskiego ). Lista obecności radnych 

oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1005 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  proponowany program sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad sesji 

dodatkowego projektu uchwały Rady Gminy zmieniającego uchwałę w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej oraz zasad zwrotu 

wydatków za świadczenia przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024 – 2028”. Uchwała ta została przyjęta na poprzedniej sesji Rady Gminy. Wójt 

nadmienił, że wprowadzenie i rozpatrzenie projektu wynika z konieczności uchylenia § 2  tejże 

uchwały zgodnie z uwagami Wydziału Nadzoru Podkarpackiego Urzędu Woj. Wójt zaproponował, 

aby projekt uchwały został rozpatrzony jako podpunkt 10) w punkcie V.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod  głosowanie propozycję Wójta Gminy. 

W głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod  głosowanie program sesji po zmianie. 

W głosowaniu  porządek obrad  został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 30 listopada 2023r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 
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                1)  opłaty targowej na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

2)  zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem (Pniów), 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem (Pniów), 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem 

(Radomyśl), 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem 

(Radomyśl), 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem (Wola 

Rzeczycka), 

7) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 2023-

2034, 

 8)  zmian w uchwale budżetowej na rok 2023, 

        9)  utworzenia wydzielonych rachunków dochodów własnych dla jednostek budżetowych,  

                10) zmieniający uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do korzystania z pomocy społecznej oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia przez 

osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028”, 

                11) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu, 

                12) udzielenia w 2023r. pomocy finansowej dla Powiatu Stalowowolskiego, 

     13) udzielenia w 2024 r. pomocy finansowej dla Powiatu Stalowowolskiego, 

                14) udzielenia w 2024 r. pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, 

               15) udzielenia w 2024 r. pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, 

               16) udzielenia w 2024r. pomocy rzeczowej  Województwu Podkarpackiemu, 

                 17) uchwały budżetowej na rok 2024, 

                 18) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem. 

VI.  Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.  

VII.  Informacja na temat sytuacji demograficznej w Gminie Radomyśl nad Sanem w 2023 roku. 
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VIII. Zakończenie L sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 1010      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 30.11.2023r. 

znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany drogą 

mailową wszystkim radnym. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 

przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia 30.11.2023r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 1011 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił stan realizacji wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji Rady Gminy oraz Komisji Stałej. 

Wniosek radnego Grzegorza Krawca:  

1. „ Zawracam się z prośbą o odmulenie rzeki Łukawica od miejscowości Rzeczyca Okrągła do 

ujścia rzeki do Sanu. Wniosek motywuję tym, iż miejscowość Rzeczyca Okrągła jest 

systematycznie zalewana przez tę rzekę”. 

Odpowiedź: 

Wniosek został skierowany do PGW Wody Polskie Zarząd Zlewni w Stalowej Woli celem 

realizacji. W odpowiedzi poinformowano, że planowane były roboty w obrębie  rz. Łukawica 

obejmujące wycinkę krzewów, drzew i odmulenie koryta rzeki. Względem planowanych robót 

został zgłoszony sprzeciw Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie. W 

związku ze złożonym sprzeciwem opracowany został przez Zarząd Zlewni raport oceny 

odziaływania na środowisko i złożony wniosek o wydanie decyzji o  warunkach prowadzenia 

działań w obrębie rzeki. W przypadku uzyskania w/w decyzji  do realizacji w 2024 roku zostanie 

ujęte zadanie pn.  „Roboty utrzymaniowe w obrębie rzeki Łukawica  w km 3+500-8+500  w m. 

Rzeczyca Okrągła i Rzeczyca Długa”. Prace zostaną zrealizowane po zabezpieczeniu 

odpowiednich środków finansowych na ten cel.  

 

Wniosek radnego Ryszarda Zbydniowskiego:  

2. „ Proszę o zabezpieczenie środków na odbudowę drogi gminnej na odcinku cegielnie 

(skrzyżowanie) – Popowice”. 

 

 

http://www.radomysl.pl/
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Odpowiedź: 

Szacunkowy koszt odnowy nawierzchni drogi gminnej  na długości 1000 m (wykonanie dwóch 

warstw nawierzchni, wyrównawczej oraz ścieralnej) to 500 tys. zł. 

 

Wnioski z Komisji Rewizyjnej  z dnia 27 listopada 2023 roku 

 

1. Radny Julian Genaja wystąpił z wnioskiem o położenie nawierzchni asfaltowej na drodze 

biegnącej w kierunku oczyszczalni ścieków w Radomyślu. 

Odpowiedź: 

Wniosek został złożony do sądu o uwłaszczenie. Szacunkowy koszt wykonania przebudowy 

drogi na długości 400 m (wykonanie nawierzchni bitumicznej) to 350 tys. zł. 

 

2. Radny Grzegorz Krawiec zgłosił wniosek o wydzielenie z działki gminnej drogi do posesji p. 

Kowala oraz posesji p. Drozda w Rzeczycy Okrągłej. 

Odpowiedź: 

Wniosek został złożony do sądu o założenie księgi wieczystej dla działki, żeby można było 

wydzielić drogę. 

 

Ad. V/1. Godz. 1019 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem  

przedstawiła Kierownik referatu  podatków i opłat Wioleta Moskal. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/436/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2/3/4/5/6. Godz. 1021 

Projekty uchwał Rady Gminy: 

2) zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem (Pniów),  

3) zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem (Pniów), 
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4) zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem (Radomyśl nad 

Sanem),  

5) zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem (Radomyśl nad 

Sanem),  

6) zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem (Wola Rzeczycka)  

przedstawiła jednocześnie Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożone projekty uchwał. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod osobne 

głosowanie  przedstawione projekty uchwał. 

 

2) Projekt uchwał Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem 

(Pniów) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała L/437/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3) Projekt uchwał Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem 

(Pniów) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała L/438/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4) Projekt uchwał Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem 

(Radomyśl nad Sanem) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała L/439/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5) Projekt uchwał Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem 

(Radomyśl nad Sanem) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 
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Uchwała L/440/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6) Projekt uchwał Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Radomyśl nad Sanem 

(Wola Rzeczycka) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała L/441/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/7. Godz. 1028 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem na lata 2023-2034  przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/442/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/8. Godz. 1031 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Marzena Garbacz zapytała co stanowi kwota 1 mln. zł. wolnych środków zapisana w dziale 

950 w projekcie uchwały? 

Skarbnik Gminy Anna Olech wyjaśniła, że są to środki które pozostały na rachunku bankowym z 

niezrealizowanych inwestycji w trakcie roku budżetowego. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/443/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/9. Godz. 1039 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów własnych 

dla jednostek budżetowych przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o cel założenie odrębnych rachunków bankowych dla szkół. 

Czy będzie to ułatwienie w działalności jednostek?  

Skarbnik Gminy Anna Olech wyjaśniła, że dotyczy to p.w. dochodów własnych szkół Radomyślu 

i Antoniowie, posiadających kuchnie,  pochodzących głównie z opłat za wyżywienie. Dotychczas 

były one pobierane na kwitariusz. Założenie rachunków będzie usprawnieniem  dla szkół. 
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W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/444/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/10. Godz. 1042 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej oraz zasad zwrotu wydatków 

za świadczenia przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024 – 2028” przedstawiła Z-ca Wójta Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/445/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/11. Godz. 1045 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu (dot. programu „Kompleksowe usprawnienie pacjentów…”) przedstawiła        

Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z  brakiem uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod 

głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/446/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/12. Godz. 1049 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej dla Powiatu 

Stalowowolskiego (dot. dotacji dla PKS) przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jest za udzieleniem pomocy finansowej dla Powiatu 

na publiczny transport zbiorowy prowadzony przez PKS, ale jego zdaniem należałoby dotować 

wszystkich przewoźników świadczących usługi przewozu osób  na terenie gminy i nie robić 

wyjątków w tym zakresie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 
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Uchwała L/447/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/13. Godz. 1052 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu (dot. oprac. projektu drogi powiatowej w m. Rzeczyca Długa). 

Zabierając głos w temacie projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że sprawa 

remontu drogi powiatowej Rzeczyca Długa - Modliborzyce toczy się już od dłuższego czasu i do 

dnia dzisiejszego nie ma żadnego postępu w tej sprawie. Już w 2019r. Wójt Gminy wystąpił do 

starostwa z wnioskiem o budowę chodnika z jednej strony jezdni w celu zwiększenia 

bezpieczeństwa pieszych. W tym czasie odbyło się też spotkanie  udziałem m.in. Starosty, Wójta 

Gminy i przedstawicieli ZDP, na którym podjęto zobowiązanie o podjęciu działań w celu realizacji 

remontu drogi. Przewodniczący powiedział, że przez miniony czas nie ma żadnych rezultatów 

tych działań. Nadmienił, że uchwałę o pomocy dla powiatu  odnośnie  tej drogi Rada Gminy 

podejmowała już trzykrotnie. W dalszym ciągu nie opracowany został nawet projekt inwestycji. 

Brak jest również konkretnych efektów działań radnych powiatowych. Realizacja  remontu drogi 

z różnych względów jest przekładana, głównie ze względów proceduralnych.  Przewodniczący 

dodał, że jednak pewien odcinek tej drogi liczącej 20km został zmodernizowany. Mianowicie 

remontowi został poddany odcinek na długości 1,5km leżący w lesie między Lipą a Goliszowcem. 

Przewodniczący wydał opinię, że dzisiejszy projekt o pomocy należałoby przyjąć, aby stworzyć 

szansę na realizację inwestycji. Nie mniej jednak jak powiedział projekt budżetu powiatu na 2024r. 

nie zakłada wykonania tego zadania. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z  brakiem innych głosów na temat projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy 

poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/448/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/14. Godz. 1058 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia w 2024 r. pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu (dot. odnowy drogi woj. w m. Antoniów) przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela 

Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/449/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/15. Godz. 1059 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia w 2024 r. pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu (dot. budowy chodnika w m. Radomyśl) przedstawiła  Z-ca Wójta Gminy Izabela 

Szałaj 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z  brakiem uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod 

głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/450/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/16. Godz. 1100 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia w 2024 r. pomocy rzeczowej  Województwu 

Podkarpackiemu (dot. budowy chodnika w m. Rzeczyca Długa) przedstawiła Z-ca Wójta Gminy 

Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/451/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/17. Godz. 1102 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024 przedstawiła Skarbnik 

Gminy Anna Olech. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz udzielił informacji na temat planowanego budżetu, w szczególności w 

zakresie zamierzanych inwestycji. 

Wśród zadań wieloletnich Wójt wymienił m.in. kontynuację budowy sieci kanalizacyjnej w 

Żabnie. Aktualnie na ukończeniu jest I etap tej inwestycji kosztującej  7 mln. zł.  W br.  

kontynuowana  będzie budowa kanalizacji w ramach II etapu. Na ten cel pozyskana została 

dotacja z PROW w wysokości 3 mln. 264 tys. zł. Realizacja II etapu zakończy budowę sieci 

kanalizacyjnej w tej miejscowości. 

Wójt poinformował, że kolejnym ważnym zadaniem będzie budowa chodnika w Dąbrowie 

Rzeczyckiej na odcinku od torów kolejowych do skrzyżowania z drogą wojewódzką w kierunku 

m. Lipa. Umowa z wykonawcą na realizację robót, których koszt, pokryty z budżetu gminy,  

opiewa na 500 tys. zł., została już podpisana. Wójt dodał, że dodatkowo  realizowany będzie też 

brakujący odcinek ścieżki rowerowej w Woli Rzeczyckiej od cmentarza do torów kolejowych. To 
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zadanie będzie wykonywał w tym roku Urząd Marszałkowski ze środków  pochodzących z dotacji 

rządowych w kwocie 1 mln. 700 tys. zł. 

W ciągu roku realizowane będą zadania związane z budową odcinków sieci wodociągowej. 

W budżecie na ten cel zaplanowana jest kwota 200 tys. zł. Gmina złożyła wniosek  o pozyskanie 

dotacji z programu „Fundusze Europejskie dla Podkarpacia” w kwocie 2 mln. zł. Te środki byłyby 

też przeznaczone na usprawnienie procesu uzdatniania wody na SUW. 

Wójt powiadomił, że w planie jest odnowa kolejnego, będącego w złym stanie technicznym, 

odcinka drogi wojewódzkiej w Antoniowie oraz kontynuacja budowy chodnika w Radomyślu - 

realizacja tego zadania zakończy już całą inwestycję przy ul. Mickiewicza.  Zaplanowane zadania 

zostaną wykonane w ramach współpracy z województwem. Gmina dofinansuje te inwestycje 

kwotami po 200 tys. zł. W zamierzeniu jest także opracowanie projektu budowy chodnika przy 

drodze wojewódzkiej na odcinku Rzeczyca Długa – Brandwica. Wcześniejsze wykonanie projektu 

było utrudnione ze względu na brak ostatecznej decyzji  co do przebiegu drogi ekspresowej S - 

74  i lokalizacji  skrzyżowania tej drogi z drogą wojewódzką. 

Wójt poinformował, że w br. realizowane będą remonty kolejnych odcinków dróg gminnych. 

Na ten cel zaplanowano w budżecie środki w wysokości 500 tys. zł. Należy jednak  założyć, że w 

trakcie roku budżetowego pojawią się wolne środki, które będą przeznaczone na dodatkowe 

zadania remontowe na gminnych drogach. 

Wśród innych, istotnych zadań  Wójt wymienił budowę remizy OSP w Rzeczycy Okrągłej, 

kosztującej 2,5 mln. zł. Inwestycja dofinansowana zostanie dotacją 2 mln zł. z programu „Polski 

Ład”.  Rozbudowany o dodatkowe pomieszczenie  będzie garaż jednostki OSP w Rzeczycy 

Długiej. Na ten cel została przeznaczona  kwota z budżetu  w wysokości 300 tys. zł. 

Innym ważnym zadaniem realizowanym w 2024 r. będzie budowa żłobko – przedszkola w 

Chwałowicach za kwotę 7, 5 mln. zł. Gmina na ten cel ma zagwarantowaną dotację z „Polskiego 

Ładu”  w wysokości 6,9 mln. zł. W br. utworzony zostanie także żłobek w  budynku szkoły 

podstawowej  w Woli Rzeczyckiej, co będzie kosztować 850 tys. zł, z czego 814 tys. zł. stanowi 

dotacja z programu „Maluch +”. 

Wójt poinformował w br. planowany jest  zakup drugiego wozu asenizacyjnego do wywozu 

nieczystości  z szamb i przydomówek. Wynika to ze zwiększonego zapotrzebowania zgłaszanego 

przez mieszkańców gminy korzystających z usług świadczonych przez gminę w tym zakresie. 

Będzie to samochód o większej pojemności na nieczystości, niż obecnie wykorzystywany. 

W br. kontynuowana będzie budowa i rozbudowa oświetlenia ulicznego przy drogach na 

terenie gminy. W celach oszczędnościowych, w  planie jest też dalsza wymiana starych lamp 

oświetleniowych na ledowe. Na ten cel gmina pozyskała dotację z programu „Rozświetlamy 

Polskę” w wysokości 500 tys. zł.  
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Wójt powiedział, że w ramach zadania „Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami” w br. 

zostaną przekazane rządowe dotacje parafiom, w których prowadzone są prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowalne w obiektach zabytkowych. Dotyczy to kościoła w Pniowie, Woli 

Rzeczyckiej i dzwonnicy przy kościele w Radomyślu. Ogółem  zostanie przekazana kwota 1 mln. 

110 tys. zł. Gmina otrzymała też promesę dotacji w wysokości 450 tys. zł. na zadania wskazane 

przez Wójta tj. na odnowę zabytkowych kapliczek w Antoniowie i Woli Rzeczyckiej  oraz 

cmentarza ofiar pacyfikacji w Łążku Chwałowskim. 

Kolejnym zadaniem będzie przebudowa stadionu LZS w Chwałowicach. Inwestycja będzie 

kosztować 700 tys. zł. przy dofinansowaniu pozyskanym z rządowego programu „Sportowa 

Polska” w kwocie 350 tys. zł. 

Reasumując Wójt powiedział, że ogółem wydatki inwestycyjne opiewają na kwotę 28 mln. 

331 tys. zł. Nadmienił, że w trakcie roku dokonywane są zmiany w budżecie – często 

zwiększające listę zadań do realizacji. Dlatego można założyć wprowadzenie kolejnych inwestycji 

do budżetu w trakcie roku. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o sprawę wymogu przesunięcia szamba przy DK w 

Rzeczycy Długiej. 

Wójt Jan Pyrkosz odpowiedział, że jest to niewielkie zadanie, które będzie zrealizowane. 

Zgodnie z przepisami szambo powinno być oddalone od budynku 11 m, lub może być odstępstwo 

od tego warunku pozytywnie zaopiniowane, w przypadku bliższej odległości. Starosta wystąpił do 

ministra o odstępstwo pozytywnie oceniając wniosek gminy  w tej sprawie. Oczekujemy na 

odpowiedź z ministerstwa. 

Radny Marcin Zieliński zapytał czy jest szansa na powstanie szatni na stadionie LZS w 

Żabnie w br.?  

Wójt odpowiedział, że w trakcie roku budżetowego będą wprowadzone dodatkowe 

zadania. W przypadku szatni w Żabnie planowany jest zakup kontenera, który nie wymaga 

projektu, tylko decyzji lokalizacyjnej. Będzie to prostsze i tańsze rozwiązanie sprawy.  

Radna Marzena Garbacz zwróciła się z pytaniem o możliwość wsparcia rozbudowy garażu 

dla OSP w Dąbrowie Rzeczyckiej? 

Wójt powiedział, że to zadanie także powinno się znaleźć w budżecie w trakcie roku. Po 

ostatnich rozmowach i ustaleniach ze strażakami tutaj również nie jest planowany murowany 

budynek, tylko dobudowany z płyt warstwowych baas paneli. Wójt podkreślił jednak, że 

priorytetem jest budowa chodnika w Dąbrowie, ponieważ bezpieczeństwo mieszkańców jest 

najważniejsze. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/452/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/18. Godz. 1134 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała L/453/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zaproponował o zmianę realizacji dalszego porządku obrad polegającą na 

rozpatrzeniu w pierwszej kolejności punktu dotyczącego informacji demograficznej na terenie 

gminy. Kolejnym punktem byłyby interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

Radni pozytywnie odnieśli się do zgłoszonej propozycji.  

 

Ad. VI. Godz. 1139 

Informacji na temat sytuacji demograficznej w Gminie Radomyśl nad Sanem  udzieliła Kierownik 

USC Agata Wydra. Informacja w wersji pisemnej została dołączona do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII. Godz. 1147 

Radna Dorota Borys zapytała o możliwość poprawy stanu miejsca naprzeciw poczty w 

Radomyślu, gdzie parkują samochody. Nadmieniła, że ten teren jest w fatalnym stanie 

technicznym. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że teren ten leży w pasie drogi wojewódzkiej i jego 

zarządcą jest Zarząd Dróg Wojewódzkich. Gmina będzie się starała o wykonanie projektu miejsc 

parkingowych w tym miejscu oraz naprzeciw GOPS, gdzie również jest potrzeba budowy miejsca 

do parkowania. Będzie to zaplanowane w uzgodnieniu z województwem. 

Radny Marcin Zieliński poruszył sprawę wynajmu sali sportowej w szkole w Radomyślu, a 

ściśle braku zgody Dyrektora Szkoły na wynajem i korzystanie z obiektu przez LZS – y.  

Poinformował, że z sali mogą korzystać tylko dzieci. Kluby zwróciły się możliwość prowadzania 

treningów w okresie zimowym, jednak nie było na to zgody. Jest to problem dla LZS. Radny 

nadmienił, że wg Dyrektora Szkoły brak jest osoby odpowiedzialnej za wszelkie sprawy związane 

z utrzymaniem porządku i ewidencję wynajmu sali. Radny powiedział, że rozwiązaniem  tego 

problemu byłoby  zatrudnienie takiej osoby na okres zimowy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprał wypowiedz radnego. Wyraził zdanie, że ideą budowy 

tych obiektów była możliwość korzystania z nich przez jak najliczniejszą grupę osób. Sala 
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powinna być ogólnodostępna  dla wszystkich chętnych. Nadmienił, że dotarły  do niego sygnały 

problemach z wynajmem sal.  

Radny Zieliński dodał, że piłkarze z LZS-ów  nie mogąc trenować w obiektach w szkołach 

na terenie gminy jeżdżą na treningi do sal w ościennych gminach, gdzie bez problemów 

korzystają z obiektów. Radny zwrócił jednak uwagę, że  w szkole w Antoniowie nie ma problemu 

z wynajmem sali.  

Odnosząc się do sprawy Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że ten temat powinien 

wyjaśnić dyrektor szkoły w Radomyślu. Poinformował, że hala sportowa została przekazana pod 

zarząd szkoły, ponieważ jest integralną częścią szkoły połączoną  z budynkiem łącznikiem.  Po 

upłynięciu, zgodnie z projektem,  okresu pięciu lat, z sali można korzystać komercyjnie i nie 

powinno z tym być problemu. 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że Dyrektor Szkoły w Radomyślu, pełniący również 

funkcję radnego Powiatu był zaproszony na sesję, jednak nie skorzystał z zaproszenia. 

Przewodniczący powiedział, że można zaprosić Dyrektorów Szkół, aby odnieśli się do omawianej  

sprawy i przedstawili swoje stanowisko. 

Radny Marcin Zieliński poinformował również o problemach z wynajęciem hali w 

Radomyślu dla dzieci ze szkółki piłkarskiej z Żabna. Natomiast wg informacji Dyrektora szkoły, 

hala jest udostępniana dzieciom ze szkółki spoza gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński zarządził przerwę w obradach sesji. 

Po przerwie  Przewodniczący Rady Gminy, a następnie Wójt Gminy Jan Pyrkosz 

podziękowali wszystkim obecnym za mijający rok i złożyli życzenia noworoczne wszystkiego 

najlepszego, szczęścia, zdrowia, pomyślności i optymizmu w zbliżającym się nowym roku. 

Dopełnieniem świątecznego charakteru tego czasu było odśpiewanie przez Emilię Gębalę 

pastorałek oraz kolędy przez wszystkich zebranych. 

 

Ad. VIII. Godz. 1238 

Na tym zakończono obrady L sesji Rady Gminy. 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                             Edward Wermiński 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 


